
  

  

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA 

PEL PLE MUNICIPAL EN DATA 3 DE MAIG DE 2018 
 
 
A la Casa Consistorial de la Vila de CARDONA, essent les 20,00 hores del dia 
3 de maig de 2018, es reuneix el Ple de l'Ajuntament, en sessió ordinària, 
sota la Presidència de l'Il·lm. Alcalde-President, SR. FERRAN ESTRUCH I 
TORRENTS, amb l’assistència dels Regidors que a continuació s’indiquen: 

 
SRA. AIDA MOLNER I PEJOAN 
SR. JOAN HERNANDEZ MOSCOSO 
SRA. MAITE BARRERA I PONS 
SR. SERGI BALLESTEROS I GREGORIO 
SR. ALFONS ROMERO I IDÍGORA 
SRA. ROSA RUIZ  I PUBILL 
SRA. MONTSERRAT OBRADORS I PALAU  
SR. JORDI CASAS I PONS 
 

 
Excusa la seva absència els Regidors: 

 
SR. JOSEP TRISTANY I CLARET 
SR. JORDI RUIZ SANTANDREU  

 
 
Assistits per mi, el sotasignant Secretari-Interventor de la Corporació,  Sr. 
Oscar Campos Planes. 
 
 
El president obre l'acte i s'entra a conèixer els assumptes inclosos a l'ordre 
del dia, recaient sobre aquests assumptes, els acords que a continuació es 
relacionen: 
 
 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTES ANTERIORS.-  
 
1.1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS: PLE 
EXTRAORDINARI CELEBRAT EL DIA 20 DE FEBRER DE 2018 I PLE 
ORDINARI DEL DIA 1 DE MARÇ DE 2018.- 
 
Examinades les actes de les sessions anteriors següents: Ple extraordinari 
del dia 20 de febrer de 2018 i Ple ordinari del dia 1 de març de 2018, 
s'aproven per unanimitat dels 9 membres presents dels 11 que composen la 
Corporació. 
  
 
 



  

  

 
Intervencions: 
 
La Presidència dóna la paraula als grups municipals, que no intervenen. 
 
 
 
 
2.- ALCALDIA-PRESIDÈNCIA.- 
 
 
2.1.- ALCALDIA.- 
 
2.1.1.- EXPEDIENT 700/2018. ACCEPTACIÓ DE LA RENUNCIA 
PRESENTADA AL CÀRREC DE REGIDOR DE L’AJUNTAMENT DE 
CARDONA PEL SR. JORDI RUIZ SANTANDREU, REGIDOR DEL GRUP 
MUNICIPAL DEL PDECAT. 
 
El secretari que subscriu, llegeix el dictamen, següent: 
 
“Vista la instància presentada pel regidor Sr. JORDI RUIZ SANTANDREU en 
data 19 d’abril de 2018, per la que posa de manifest la seva voluntat de 
renunciar al càrrec de regidor de l’Ajuntament de Cardona per motius 
personals i laborals. 
  
Vist que el següent integrant de la candidatura electoral presentada per 
Convergència i Unió (actual PDeCAT) a les passades Eleccions Municipals 
celebrades el 24 de maig de 2015, és el Sr. Francesc Xavier Pasquina Serra, 
el qual, mitjançant escrit de data 20 d’abril de 2018, ha presentat la seva 
renúncia a ser proposat com a regidor en substitució del Sr. Ruiz per motius 
personals. 
  
A l’empara del que disposa la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del 
Règim Electoral General. 
  
Vist l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2’003, de 28 d’abril pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
  
  
Aquesta Alcaldia-Presidència, proposa al Ple de la Corporació l’adopció del 
següents 
 

ACORDS: 
  
Primer.- Donar-se per assabentats de la renúncia del càrrec de regidor de 
l’Ajuntament de Cardona presentada pel Sr. Jordi Ruiz Santandreu. 
  
Segon.- Donar-se per assabentats de la renúncia del Sr. Francesc Xavier 
Pasquina Serra, per motius personals, a ser proposat com a regidor en 
substitució del Sr. Ruiz, següent integrant de la candidatura electoral 



  

  

presentada per Convergència i Unió (actual PDeCAT) a les passades 
Eleccions Municipals celebrades el 24 de maig de 2015. 
  
Tercer.- Sol·licitar a la Junta Electoral Central, que nomeni com a  regidor 
en substitució del Sr. Jordi Ruiz Santandreu, al Sr. Joan Jané Sardans, de la 
candidatura electoral presentada per Convergència i Unió (actual PDeCAT) a 
les passades Eleccions Municipals celebrades el 24 de maig de 2015. 
  
Quart.- Donar trasllat del present acord, al Sr. Jordi Ruiz Santandreu, al Sr. 
Francesc Xavier Pasquina Serra, al Sr. Joan Jané Sardans i a la Junta 
Electoral Central.” 
   
 
Intervencions: 
 
L’alcalde diu que li sap greu que el Sr. Jordi Ruiz avui no hi sigui present, 
per poder-lo acomiadar i poder-li agrair en persona la tasca feta. Espera 
que el nou regidor, el Sr. Joan Jané es pugui incorporar al Ple el més aviat 
possible.  
 
 
A continuació, l’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 
El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, agraeix la feina feta 
pel Sr. Jordi Ruiz i també espera que el Sr. Joan Jané s’incorpori el més aviat 
possible.  
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
2.1.2.- EXPEDIENT 668/2018. APROVACIÓ DE LES BASES 
REGULADORES PER A L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS PER 
CONCURRÈNCIA COMPETITIVA PER A LA REDUCCIÓ DE LA QUOTA 
DE LES ACTIVITATS ESPORTIVES D’ESTIU ORGANITZADES PER 
L’AJUNTAMENT DE CARDONA.- 
 
El secretari que subscriu, llegeix el dictamen, següent: 
 
“Vist el marc legal pel qual es regeixen les subvencions que es concreta en 
la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions (en endavant 
LGS), i el seu Reglament de desenvolupament, aprovat pel Reial Decret 
887/2006, de 21 de juliol, (en endavant RLGS) així com els articles 118 a 
129 del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny (en endavant ROAS). 
  



  

  

Vista l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament, que fou 
aprovada definitivament per acord del Ple de data 3 de novembre de 2016, i 
publicada al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, corresponent al dia 
13 de març de 2017 (en endavant l’Ordenança). 
  
Atès que en aquesta Ordenança estableix al seu article 11.2 que la 
concurrència competitiva és la forma ordinària de concessió de subvencions, 
de conformitat amb allò previst a l’article 22 de la LGS. 
  
Atès que per tal de donar compliment als objectius estratègics definits en el 
Mandat de Govern, i d’acord amb les previsions del fixades a les bases 
d’execució del Pressupost Municipal, des de la Regidoria de Benestar Social 
d’aquest Ajuntament es vol fomentar projectes, activitats i esdeveniments 
d’interès públic o social que tinguin per finalitat la reducció de la quota de 
les activitats esportives d’estiu: cursets d’iniciació i perfeccionament a la 
natació, accés a la piscina municipal, aquagym i Casal Multiesportiu, 
organitzades des de l'Ajuntament per a famílies en situació de risc social. 
  
Atès que s’ha procedit a la redacció d’unes bases reguladores per a 
l’atorgament d’ajuts, per concurrència competitiva, destinats a la reducció 
de la quota de les activitats esportives d’estiu organitzades per l’Ajuntament 
de Cardona. 
  
Atès que l’objecte de les presents Bases és regular i fixar els criteris i el 
procediment de sol·licituds, tramitació, concessió , justificació i cobrament 
de les subvenció que atorgui l’Ajuntament de Cardona destinades a la 
reducció de la quota de les activitats esportives d’estiu: 
  

• cursets d’iniciació i perfeccionament a la natació i aquagym 
• accés a la piscina municipal  
• Casal Multiesportiu  

  
Vist que l’article 13.1 de l’Ordenança estableix que prèviament a la 
convocatòria del procés de selecció s’hauran d’aprovar i publicar les 
corresponents Bases Reguladores. 
  
Atès que en aquest cas concret cal procedir inicialment l’aprovació de les 
Bases Reguladores. 
  
Atès que el contingut de les presents Bases Reguladores s’ajusta a allò 
previst a l’article 17.3  de la LGS, així com a allò previst a l’article 13.4 de 
l’Ordenança. 
  
Atès que per donar compliment al principi de publicitat que ha de regir el 
procés de selecció, i de conformitat amb allò previst a l’article 18.3 de 
l’Ordenança i l’article 124.2 del ROAS, procedeix publicar el corresponent 
anunci al Butlletí Oficial de la Província del contingut d’aquestes Bases 
Reguladores. 
  
  



  

  

En virtut de tot això, es proposa l’adopció dels següents: 
 
  

ACORDS 
 

  
Primer.- Aprovar les Bases Reguladores per a l’atorgament de 
subvencions mitjançant el procediment de concurrència competitiva, per a 
la reducció de la quota de les activitats esportives d’estiu: cursets d’iniciació 
i perfeccionament a la natació, accés a la piscina municipal, aquagym i 
Casal Multiesportiu, organitzades des de l'Ajuntament per a famílies en 
situació de risc social, el text íntegre de les quals és el que figura com a 
annex al present dictamen. 
  
Segon.- Publicar al Butlletí Oficial de la Província l’anunci de les presents 
Bases Reguladores, de conformitat amb allò que estableix l’article 13.3 de 
l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament i l’article 124.2 del 
ROAS.” 
  
 
Intervencions: 
 
L’alcalde dóna la paraula al regidor delegat de Serveis Socials, Sr. Alfons 
Romero per a que expliqui el dictamen. 
 
El regidor Sr. Romero explica que a principis d’any es va treballar sobre el 
reglament.  Ara es tracta d’adequar els ajuts atorgats a les persones perquè 
puguin accedir a les diferents activitats d’estiu organitzades per 
l’Ajuntament.  
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 
El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, diu que estan 
d’acord amb els ajuts socials. Aquest és un tema que ha de funcionar bé. 
Però que pel breu espai de temps els tràmits que la gent ha de fer són 
massa feixucs.  
 
L’alcalde contesta que la tramitació és una qüestió de normativa. És veritat 
que això és molt feixuc, però vol deixar clar que per la tramitació ningú 
quedarà fora de la subvenció.  
 
El Sr. Romero recorda que ara s’amplia a molta més gent. I la idea és fer-ho 
més just. En referència a la tramitació, aquest és un tema legal i no hi ha 
queixes per questa qüestió, doncs l’equip de Serveis Socials és fantàstic i 
ajuden a tothom a resoldre les qüestions que es puguin plantejar.  
 
El Sr. Casas diu que el que vol posar de manifest és que per un abonament 
de la piscina s’ha de fer molta paperassa.  



  

  

 
El Sr. Romero diu que hi ha una base de dades que facilita la tramitació.  
 
 
La Sra. Rosa Ruiz, portaveu del Grup Municipal del PDeCAT, diu que 
benvinguts siguin els ajuts. Esperen que arribin a quanta més gent millor.  
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
2.1.3.- EXPEDIENT 667/2018. APROVACIÓ DE LES BASES 
REGULADORES PER A L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS PER 
CONCURRÈNCIA COMPETITIVA PER A L’ADQUISICIÓ DE LLIBRES, 
MATERIAL ESCOLAR, LLIBRE VERD I/O REUTILITZACIÓ I QUOTA 
AMPA PER AL CURS ESCOLAR A CARDONA.- 
 
El secretari que subscriu, llegeix el dictamen, següent: 
 
“Vist el marc legal pel qual es regeixen les subvencions que es concreta en 
la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions (en endavant 
LGS), i el seu Reglament de desenvolupament, aprovat pel Reial Decret 
887/2006, de 21 de juliol, (en endavant RLGS) així com els articles 118 a 
129 del Reglament d’Obres Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny (en endavant ROAS). 
  
Vista l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament, que fou 
aprovada definitivament per acord del Ple de data 3 de novembre de 2016, i 
publicada al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, corresponent al dia 
13 de març de 2017 (en endavant l’Ordenança). 
  
Atès que en aquesta Ordenança estableix al seu article 11.2 que la 
concurrència competitiva és la forma ordinària de concessió de subvencions, 
de conformitat amb allò previst a l’article 22 de la LGS. 
  
Atès que per tal de donar compliment als objectius estratègics definits en el 
Mandat de Govern, i d’acord amb les previsions del fixades a les bases 
d’execució del Pressupost Municipal, des de la Regidoria de Benestar Social 
d’aquest Ajuntament es vol fomentar la igualtat en l’accés a l’educació en la 
franja d’educació obligatòria (de 6 a 16 anys), però també incloent l’etapa 
d’educació infantil com a etapa clau per a l’assoliment de competències 
posteriors. 
  
Atès que s’ha procedit a la redacció d’unes bases reguladores per a 
l’atorgament per concurrència competitiva per a l’adquisició de llibres, 
material escolar llibre verd i/o reutilització i quota de l’AMPA per al curs 
escolar a Cardona. 



  

  

  
Atès que l’objecte de les presents Bases és regular i fixar els criteris i el 
procediment de sol·licituds, tramitació, concessió , justificació i cobrament 
de les subvenció que atorgui l’Ajuntament de Cardona destinades al 
finançament dels següents conceptes: 
  

-      Quotes de reutilització i/o llibre verd 
-      Adquisició de llibres de text 
-      Material escolar 
-      Quota AMPA 

  
Vist que l’article 13.1 de l’Ordenança estableix que prèviament a la 
convocatòria del procés de selecció s’hauran d’aprovar i publicar les 
corresponents Bases Reguladores. 
  
Atès que en aquest cas concret cal procedir inicialment l’aprovació de les 
Bases Reguladores. 
  
Atès que el contingut de les presents Bases Reguladores s’ajusta a allò 
previst a l’article 17.3  de la LGS, així com a allò previst a l’article 13.4 de 
l’Ordenança. 
  
Atès que per donar compliment al principi de publicitat que ha de regir el 
procés de selecció, i de conformitat amb allò previst a l’article 18.3 de 
l’Ordenança i l’article 124.2 del ROAS, procedeix publicar el corresponent 
anunci al Butlletí Oficial de la Província del contingut d’aquestes Bases 
Reguladores. 
  
  
En virtut de tot això, es proposa l’adopció dels següents: 
  
 

ACORDS 
 

  
Primer.- Aprovar les Bases Reguladores per a l’atorgament de 
subvencions mitjançant el procediment de concurrència competitiva, per a 
l’adquisició de llibres, material escolar llibre verd i/o reutilització i quota de 
l’AMPA per al curs escolar a Cardona, amb l’objecte de fomentar la igualtat 
en l’accés a l’educació en la franja d’educació obligatòria (de 6 a 16 anys), 
però també incloent l’etapa d’educació infantil com a etapa clau per a 
l’assoliment de competències posteriors, el text íntegre de les quals és el 
que figura com a annex al present dictamen. 
  
Segon.- Publicar al Butlletí Oficial de la Província l’anunci de les presents 
Bases Reguladores, de conformitat amb allò que estableix l’article 13.3 de 
l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament i l’article 124.2 del 
ROAS.” 
 
 



  

  

Intervencions: 
 
L’alcalde dóna la paraula als grups municipals, els qual no intervenen. 
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
2.1.4.- EXPEDIENT 727/2018. AUTORITZACIÓ LES TARIFES 
PRESENTADES PER LA LLAR D’INFANTS MUNICIPAL ALIRET, PER AL 
CURS 2018-2019.- 
 
El secretari que subscriu, llegeix el dictamen, següent: 
 
“En data 27 de desembre de 2001, el Ple de la Corporació va adjudicar la 
gestió indirecta del Servei d'Escola Municipal de Llar d’Infants, mitjançant 
concert, a l’ESCOLA ALIRET SCCL. 
  
En data 20 d’abril 2018 la Llar d’Infants Municipal ALIRET, ha presentat la 
proposta de preus pel curs 2018-2019. 
  
Atès el que disposa la clàusula 9 del Plec de Clàusules Administratives que 
regeix la prestació del Servei Públic Municipal de Llar d’Infants Municipal, 
relativa a les tarifes per a la prestació del servei. 
  
Vist l’informe favorable emès pel Secretari-Interventor d’aquest Ajuntament 
en data 25 d’abril de 2018. 
  
  
Aquesta Alcaldia-Presidència, previ informe favorable de la Comissió 
informativa permanent, proposa al Ple de la Corporació l’adopció del 
següent 
  

ACORD 
  
AUTORITZAR les tarifes presentades per la Llar d’Infants Municipal ALIRET, 
a aplicar durant el curs 2018-2019, d'acord amb la clàusula 9 del Plec de 
Clàusules Administratives que regeix la prestació del Servei Públic Municipal 
de Llar d’Infants, que es relacionen a continuació: 
 

CONCEPTE 
 

TARIFA 
2017-2018 

TARIFA 
2018-2019 

  
Matrícula alumnes anual  

  
45,00 € 

  
45,00 € 

  
Quota mensual 

  
120,00 € 

  
122,00 € 



  

  

Menjador: 
Dinar diari 

  
6,20 € 

  
6,20 € 

  
Material escola trimestral  

  
22,00 € 

  
22,00 € 

Les famílies que tinguin dos o més fills matriculats al centre, tindran un 
descompte d’un 10% en les quotes mensuals. 

  
 
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que la única quota que s’augmenta és la mensual hi ho fa 
amb l’IPC. Això fa que la Llar d’Infants Aliret pugui tenir un mínim de 
sostenibilitat econòmica per garantir el seu futur. 
  
Tenen pendent refer el model de gestió. Això pot provocar que es faci un 
estudi de les quotes. L’ideal seria que les dues llars d’infants, tant la pública 
com la privada, tinguessin les mateixes quotes. Això però, no deixa de ser 
un desig ja que sobre aquesta qüestió no hi poden influir. 
  
Tot i això les quotes de l’Aliret són de les mes baixes de la comarca.  
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals, els quals no 
intervenen. 
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per 8 vots a favor 
del Grup Municipal d’ERC (6) i del Grup Municipal del PDeCAT (2) i 1 
abstenció del Grup Municipal del PSC (1). 
 
 
2.1.5.- EXPEDIENT 776/2018. AUTORITZACIÓ DE LES TARIFES 
PRESENTADES PER L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA MUSICANT, 
PER AL CURS 2018-2019.- 
 
El secretari que subscriu, llegeix la moció, següent: 
 
“En data 30 d'agost de 2001, el Ple de la Corporació va adjudicar la gestió 
indirecta del Servei d'Escola Municipal de Música, mitjançant concert, a 
l’Associació MUSICANT. 
  
En data 27 d’abril de 2018 l’Escola Municipal de Música Musicant, ha 
presentat la proposta de preus pel curs 2018-2019. 
  
Atès el que disposa la clàusula 9 del Plec de Clàusules Administratives que 
regeix la prestació del Servei Públic Municipal d'Escola de Música, relativa a 
les tarifes per a la prestació del servei. 
  



  

  

Vist l’informe favorable emès pel secretari-interventor d’aquest Ajuntament 
en data 27 d’abril de 2018. 
  
  
Aquesta Alcaldia-Presidència, previ informe favorable de la Comissió 
informativa permanent, proposa al Ple de la Corporació l’adopció del 
següent 
  

ACORD 
  
 
AUTORITZAR les tarifes presentades per l'Escola Municipal de Música 
MUSICANT, a aplicar durant el curs 2018-2019, d'acord amb la clàusula 9 
del Plec de Clàusules Administratives que regeix la prestació del Servei 
Públic Municipal d'Escola de Música, que es relacionen a continuació: 
 
  

Concepte 
 

TARIFA 
2017-2018 

TARIFA 
2018-2019 

  
Matrícula  

  
60,00 € 

  
60,00 € 

  
Matrícula reduïda (alumnes ja matriculats) 

 
40,00 € 

  
40,00 € 

  
Sensibilització, de 3 a 5 anys, una sessió 
setmanal 

  
  

24,88 € 

  
  

25,25 € 
  
Iniciació, una sessió de llenguatge musical i 
una sessió de cant coral setmanal 

  
  

27,13 € 

  
  

27,54 € 
Llenguatge musical de grau elemental, dues 
sessions de llenguatge musical i una sessió 
de cant coral setmanal 

  
  

41,16 € 

  
  

41,78 € 
  
Llenguatge musical de grau elemental, una 
sessions de llenguatge musical i una sessió 
de cant coral setmanal 

  
  
  

41,16 € 

  
  
  

41,78 € 
  
Llenguatge musical de grau mig, dues 
sessions de llenguatge musical i una sessió 
de cant coral 

  
  
  

44,01 € 

  
  
  

44,67 € 
  
Llenguatge musical de grau mig, una 
sessions de llenguatge musical i una sessió 
de cant coral 

  
  
  

44,01 € 

  
  
  

44,67 € 
  
Llenguatge musical adults, una sessió 
setmanal ( 1 hora) 

  
  

24,73 € 

  
  

25,10 € 
  
Instruments: 

-         Sessió de 1/2 hora setmanal 
-         Sessió de 3/4 hora setmanal 

  
  

30,73 € 
43,23 € 

  
  

31,19 € 
43,88 € 



  

  

  
Fer classes d’instruments sol: 

-         Sessió de 1/2 hora setmanal 
-         Sessió de 3/4 hora setmanal 

  
  

39,21 € 
52,18 € 

  
  

39,80 € 
52,96 € 

  
Música de Cambra, una sessió de 1/2 hora 
setmanal 

  
  

14,37 € 

  
  

14,59 € 
  
Conjunt instrumental, una sessió setmanal 
(3/4 d’hora) 

  
  

7,64 € 

  
  

7,75 € 
  
Només conjunt instrumental 

  
16,48 € 

  
16,73 € 

  
Guitarra rítmica, una sessió setmanal 

  
28,08 € 

  
28,50 € 

  
Combo 

  
25,75 € 

  
26,14 € 

  
Orquestrina  

  
7,64 € 

  
7,75 € 

  
Orquestra sol 

  
16,48 € 

  
16,73 € 

Les famílies que tinguin tres membres o més matriculats a l'escola tindran un 
20% de descompte en les quotes. 

  
  
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que s’han actualitzat els preus en funció de l’IPC que està 
al voltant del 1,5 %. Això ha estat consensuat amb l’AMPA i l’equip directiu 
de l’escola.  
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 
El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, diu que no estan 
d’acord amb els augments lineals. S’ha de mirar que hi ha famílies amb 
necessitats diferents i rendes diferents. Recorda que molts ajuntaments han 
guanyat sentències i la Generalitat haurà de retornar els diners que va 
deixar de pagar per les retallades.  
 
La tinent d’alcalde delegada d’Hisenda, Sra. Molner, diu que Cardona ha 
rebut les subvencions dels exercicis 2015-2016. 
 
L’alcalde explica que l’ACM està estudiant fer una reclamació conjunta 
perquè la Generalitat retorni als Ajuntaments les subvencions que va deixar 
de pagar per la crisi. Hi ha un acord tàcit perquè es faci el retorn d’aquestes 
subvencions. Tant l’escola de música com la llar d’infants tenen subvencions 
endarrerides i estan a l’espera de rebre aquestes aportacions. La Sra. 
Molner diu que ara han sol·licitat la subvenció per l’exercici 2016/2017. 
 



  

  

Recorda el Sr. Alcalde que a la vista d’aquesta situació l’Ajuntament es veu 
obligat a avançar les aportacions de les subvencions consignades.  
 
 
La Sra. Rosa Ruiz, portaveu del Grup Municipal del PDeCAT, diu que té 
l’esperança que es solucioni la situació de l’escola de música, perquè és una 
escola que funciona molt bé.  
 
L’alcalde diu que hi està totalment d’acord. Sobre les escoles de música hi 
ha un compromís de rebre més subvencions, en tant que les que es reben 
no són suficients. Són serveis fonamentals que s’han de dotar de diners pel 
seu bon funcionament.  
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per 8 vots a favor 
del Grup Municipal d’ERC (6) i del Grup Municipal del PDeCAT (2) i 1 
abstenció del Grup Municipal del PSC (1). 
 
 
2.1.7.- EXPEDIENT 769/2018. APROVACIÓ DE L'INCREMENT DEL 
PREU DEL SERVEI PÚBLIC DE LA RECOLLIDA DE LA FRACCIÓ 
ORGÀNICA (FORM). 
 
El secretari que subscriu, llegeix la moció, següent: 
 
“En data 29 de març de 2011 el Consorci del Solsonès i Cardona per al Medi 
Ambient i l’empresa JAUME ORÓ, SL, van signar el contracte del servei 
públic de la recollida de la fracció orgànica (FORM), en els municipis del 
Solsonès i Cardona. 
  
En data 20 de març de 2014, amb la dissolució del Consorci, es va 
formalitzar el conveni de col·laboració signat entre l’Ajuntament de 
Cardona, l’Ajuntament de Solsona i el Consell Comarcal del Solsonès, amb 
la finalitat de donar continuïtat al servei amb les mateixes condicions, 
malgrat la dissolució assenyalada.  
  
D’acord amb l’establert al Plec de Condicions, l’empresa ha d’adequar el 
preu anual del servei de recollida de la FORM d’acord amb la variació de 
l’IPC de Catalunya, que aquest any és del 1,5%. 
  
Atès l’informe favorable del Secretari-Interventor de l’Ajuntament de 
Cardona. 
  
Aquest Alcaldia Presidència, previ informe de la Comissió informativa, 
proposa al Ple de la Corporació, l'adopció dels següents 
  
  

ACORDS 



  

  

 
  
Primer.- Aprovar l’increment del 1,5%, sobre el preu del servei públic de 
la recollida de la fracció orgànica (FORM), en el nostre municipi, segons la 
variació de l’IPC de Catalunya, que s’aplicarà a partir de l’1 d’abril de 2018. 
  
Segon.- Donar trasllat del present acord a l’empresa Jaume Oró, SL i a 
l’Àrea d’ Intervenció d’aquest Ajuntament.” 
 
 
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que aquí el que s’augmenta és l’IPC d’acord amb el plec de 
clàusules.  
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 
El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, diu que pel que es 
paga per la neteja viària aquesta no els satisfà.  
 
La Sra. Molner diu que ara estan parlant de la FORM, no de la neteja viària.  
 
 
La Sra. Rosa Ruiz, portaveu del Grup Municipal del PDeCAT, diu que estaria 
bé fer una campanya per conscienciar a la gent.  
 
El Sr. Romero explica que tenen un ajut de la Diputació de Barcelona per fer 
una campanya de conscienciació en relació a la fracció orgànica. Ara estan 
valorant com faran la campanya i a qui la dirigiran: escoles, avis, famílies, 
etc.  
 
L’alcalde diu que aquest és un tema que els preocupa doncs hi ha deixadesa 
en quan a la bona gestió del reciclatge.  
 
El Sr. Romero recorda que la fracció orgànica és la més complicada de 
gestionar. S’ha de tenir una bona mentalització i això s’ha d’adquirir des de 
petits.  
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per 6 vots a favor 
del Grup Municipal d’ERC (6) i 3 abstencions del Grup Municipal del PDeCAT 
(2) i del Grup Municipal del PSC (1). 
 
 
2.1.7.- EXPEDIENT 669/2018. SOL·LICITUD A LA DELEGACIÓ 
TERRITORIAL DEL GOVERN DE LA GENERALITAT A LA CATALUNYA 



  

  

CENTRAL, L’AUTORITZACIÓ CORRESPONENT PER CELEBRAR, EN EL 
MARC DE LA FESTA MAJOR DE LA VILA, EL CORRE DE BOU 2018. 
 
El secretari que subscriu, llegeix la moció, següent: 
 
“ANTECEDENTS 
  
Entre els dies 8 i 16 del mes de setembre de 2018 es celebrarà la Festa 
Major d’aquest municipi i dins l’àmbit de la mateixa els tradicionals Corre de 
Bous. 
  
Aquesta tradició està molt arrelada en aquest municipi des de fa segles 
existint documentació de la seva celebració des de l’any 1664, celebrant-se 
en la forma que habitualment es celebra des de començament de segle. 
  
  
FONAMENTS DE DRET 

  
Article 3 de la Llei 34/2010, de 1 d’octubre, de regulació de les festes 
tradicionals amb bous, que estableix la possibilitat de la realització de corre 
bous en municipis amb tradició en espectacles taurins tradicionals sense 
mort del bou, coincidint també amb festes majors. 
  
Article 5 de l’esmentada Llei 34/2010 i l’article 3 del Reglament de 
desenvolupament d’aquesta llei, aprovat pel Decret 156/2013, que estableix 
que per celebrar una festa tradicional amb bous, és necessari obtenir 
autorització prèvia de la delegació territorial del govern. 
  
 
Aquesta Alcaldia-Presidència, previ informe de la Comissió Informativa 
corresponent, proposa al Ple de la Corporació, l’adopció dels següents  
  
 

ACORDS: 
 

   
Primer.- Sol·licitar a la Delegació Territorial del Govern de la Generalitat a 
la Catalunya Central, de conformitat amb el que disposa l’article 5 de Llei 
34/2010, de 1 d’octubre, de regulació de les festes tradicionals amb bous, i 
l’article 3 del Reglament de desenvolupament de la llei, aprovat pel Decret 
156/2013, l’autorització corresponent per celebrar, en el marc de la Festa 
Major de la Vila 2018, el Corre de Bou, durant els dies següents: 
 

Dia 8 de setembre, dissabte. 
A les 8,00 h.                                     Tancada de Braus 
A les 19,30 h.                          Corre de Bou tradicional 
 

Dia 9 de setembre, diumenge. 
A les 17,30 h.                          Corre de Bou tradicional 



  

  

 

Dia 10 de setembre, dilluns. 
A les 8,00 h.                                     Tancada de Braus 
A les 17,30 h.                          Corre de Bou tradicional 
 

Dies 13, 14 i 15 de setembre, dijous, divendres i dissabte, 

respectivament. 
A les 22,00 h.                          Vaquetes (Corre de Bou popular) 
 

Dia 16 de setembre, diumenge. 
A les 17,30 h.                          Corre de Bou benèfic 
  
Segon.- Aprovar el programa d’actes del Corre Bou 2017, tal i com 
disposa l’article 5 de l’esmentada Llei 34/2010, de l’1 d’octubre i l’article 3 
del Reglament de desenvolupament d’aquesta llei.” 
 
 
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que com cada any no hi ha modificacions en els actes del 
Corre de Bou. 
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals, els quals no 
intervenen. 
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
2.1.8.- EXPEDIENT 750/2018. DESIGNACIÓ DE LES FESTES LOCALS 
DEL MUNICIPI DE CARDONA, CORRESPONENTS A L’ANY 2019.- 
 
El secretari que subscriu, llegeix la moció, següent: 
 
“De conformitat amb l’article 37.2 de l’Estatut dels Treballadors indica que 
de les catorze festes laborals, dues seran locals i el Decret 177/1980, de 3 
d’octubre, que estableix que les dues festes locals seran fixades per Ordre 
del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies, a proposta dels 
municipis respectius mitjançant acord del Ple de la Corporació tal i com 
estableix l’article 46 del Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol. 
  
 
Aquesta Alcaldia-Presidència, previ informe de la Comissió Informativa 
Permanent, proposa al Ple de la Corporació, l’adopció del següent  
   
 



  

  

ACORDS: 
 
 
Primer.- Fixar el dia 9 de setembre de 2019 i el dia 10 de setembre de 
2019, corresponents a dilluns i dimarts de Festa Major, com a festes locals 
del municipi de Cardona, per a l’any 2019. 
 
Segon.- Comunicar el present acord als Serveis Territorials de Treball, 
Afers Socials i Famílies de Barcelona, del Departament de Treball, Afers 
Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya.” 
  
 
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que enguany, com que no cauen en festiu, els dies de festa 
major s’han designat com sempre en dilluns i dimarts, dies habituals 
corresponents a la Festa Major de Cardona. 
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals, que no 
intervenen. 
 
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
 
2.1.9.- EXPEDIENT 2070/2017. RECTIFICACIÓ I DIVISIÓ DEL 
PROJECTE DE LES MODIFICACIONS PUNTUALS DEL PLA 
D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE CARDONA APROVAT 
INICIALMENT PEL PLE DEL 4 DE GENER DE 2018.- 
 
 
El secretari que subscriu, llegeix la moció, següent: 
 
“ANTECEDENTS 
  
El Ple de la corporació en sessió ordinària de data 4 de gener de 2018, va 
aprovar inicialment el projecte de les modificacions puntuals del Pla 
d’Ordenació Urbanística Municipal de Cardona següents: 
  

1. Modificació de les qualificacions urbanístiques de l’àmbit de Cal 
Monestir  

2. Modificació de la posició de la línia d’edificació de la carretera C-55 
dins el polígon industrial La Cort  

3. Modificació de l’errada material de la nomenclatura de la qualificació 
urbanística clau 6 del polígon industrial La Cort I.  



  

  

4. Modificació de la derogació errònia del Pla Especial i Catàleg de Béns 
del Nucli Antic de Cardona.  

5. Modificació de l’article 177 (regulació de les construccions ramaderes)  
6. Modificació de l’article 176 (condicions generals de construcció, 

ampliació o reforma de magatzems).  
7. Delimitació de l’àrea de tempteig i retracte a l’illa del Nucli Antic 

delimitada per la plaça del Vall, els carrers del Teatre, Doctor Merli, i 
de l’Abat.  

8. Modificació de l’article 96 (condicions d’ús) amb l’objecte d’introduir 
l’ús de cafè-teatre.  

  
Simultàniament al termini d’informació pública de l’expedient, van ser 
sol·licitats els informes sectorials als organismes competents. 
  
En data 29 de març de 2018 es va rebre escrit dels Serveis Territorials del 
Departament de Territori i Sostenibilitat de la Catalunya Central, en relació a 
l’informe ambiental sol·licitat a la Oficina Territorial d'Acció i Avaluació 
Ambiental a la Catalunya Central, exp. OTAACC2018002, en el qual ens 
comunicaven el següent: 
  

-   Que el projecte de les modificacions puntuals del POUM aprovades 
inicialment en data 4 de gener de 2018, inclou modificacions en 
sòl urbà i modificacions en sòl no urbanitzable. 

-   Que les modificacions en sol no urbanitzable haurien d'haver estat 
sotmeses al tràmit d'avaluació ambiental estratègica simplificada 
en fase d’avanç de pla, i comptar amb la resolució sobre l ‘informe 
ambiental estratègic abans de l ‘aprovació inicial, d'acord amb 
l'apartat 6.b quart de la disposició addicional vuitena de la Llei 
16/2015, del 21 de juliol, de simplificació de l'activitat 
administrativa de l'Administració de la Generalitat i dels governs 
locals de Catalunya i d'impuls de l’ activitat econòmica. 

-   Que amb l’objectiu d’agilitzar-ne el procediment de les 
modificacions en sòl urbà,  hi ha la possibilitat de separar les 
modificacions relatives al sol urbà i al sol no urbanitzable en dos 
expedients. 

-   Que la sol·licitud d'inici del tràmit d'avaluació ambiental 
estratègica simplificada haurà d'anar acompanyada d'un document 
ambiental estratègic que ha de contenir, com a mínim, la 
informació establerta en l'article 29 de la Llei 21/2013, de 9 de 
desembre, d'avaluació ambiental, amb els quals es donarà inici al 
tràmit d’avaluació ambiental. 
  

Vistos els informes tècnic i jurídic, que consten a l’expedient. 
  

  
FONAMENTS DE DRET 
  

1. Articles 22.2.c) i 47.2.11 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril,  
reguladora de les bases del regim local.  

2. Articles 52.2.c.) i 114.3,k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 



  

  

d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya.  

3. Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei d’Urbanisme.  

4. Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament 
de la Llei d’Urbanisme.  

5. Apartat 6.b quart de la disposició addicional vuitena de la Llei 
16/2015, del 21 de juliol, de simplificació de l'activitat 
administrativa de l'Administració de la Generalitat i dels governs 
locals de Catalunya i d'impuls de l’ activitat econòmica.  

6. Article 29 de la Llei 21/2013, de 9 de desembre, d'avaluació 
ambiental.  

  
 
Per tot això, i d’acord amb els antecedents i els fonaments de dret 
assenyalats anteriorment, aquesta Alcaldia-Presidència, previ informe de la 
Comissió Informativa corresponent, proposa al Ple de la Corporació 
l'adopció dels següents 
  

ACORDS 
 

  
Primer.- Dividir el projecte de les modificacions puntuals del POUM 
aprovades inicialment pel Ple de la corporació en sessió ordinària de data 4 
de gener de 2018, en dos documents independents que incloguin per 
separat les modificacions puntuals en sòl urbà, de les modificacions 
puntuals en sòl no urbanitzable, d’acord amb les indicacions de la Oficina 
Territorial d'Acció i Avaluació Ambiental a la Catalunya Central i els informes 
tècnic i jurídic que consten a l’expedient. 
  
Segon.- Ratificar y continuar la tramitació del procediment iniciat per les 
modificacions puntuals en sòl urbà, al no existir modificació en el contingut i 
tan sols variar la seva enumeració que serà la següent: 
  

1. Modificació de les qualificacions urbanístiques de l’àmbit de Cal 
Monestir  

2. Modificació de la posició de la línia d’edificació de la carretera C-55 
dins el polígon industrial La Cort  

3. Modificació de l’errada material de la nomenclatura de la 
qualificació urbanística clau 6 del polígon industrial La Cort I.  

4. Modificació de la derogació errònia del Pla Especial i Catàleg de 
Béns del Nucli Antic de Cardona.  

5. Delimitació de l’àrea de tempteig i retracte a l’illa del Nucli Antic 
delimitada per la plaça del Vall, els carrers del Teatre, Doctor 
Merli,  i de l’Abat.  

6. Modificació de l’article 96 (condicions d’ús) amb l’objecte 
d’introduir l’ús de cafè-teatre.  

  
Tercer.-  Deixar sense efecte l’acord d’aprovació inicial  i incoar un nou 
expedient per la tramitació de les modificacions puntuals del Pla d’Ordenació 



  

  

Urbanística Municipal de Cardona situades en sòl no urbanitzable següents: 
  

1. Modificació de la derogació errònia del Pla Especial de Rehabilitació 
de la Pallissa de la finca Torre Blanca.  

2. Modificació de l’article 177 (regulació de les construccions 
ramaderes).  

3. Modificació de l’article 176 (condicions generals de construcció, 
ampliació o reforma de magatzems).  

  
Quart.-  Facultar a l’Alcalde-president per la signatura dels documents i 
encàrrec dels treballs que siguin necessaris, per la tramitació d’aquests 
expedients.” 
  
 
Intervencions: 
 
L’alcalde explica que recorda que el 4 de gener van aprovar inicialment 9 
modificacions puntuals del POUM. Les del sòl no urbanitzable requereixen 
l’estudi d’impacte ambiental previ. 
 
 
A continuació l’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 
El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, diu que això 
significa més temps per la seva aprovació definitiva.  
 
L’Alcalde diu que per les modificacions en sòl no urbanitzable sí, per les 
altres no.  
 
 
La Sra. Rosa Ruiz, portaveu del Grup Municipal del PDeCAT, pregunta si les 
modificacions en sol urbanitzable seran totes acceptades per Urbanisme de 
la Generalitat. 
 
L’alcalde diu que en principi sí, però encara les han d’estudiar.  
  
 
Votació: 
 
La Presidència sotmet el dictamen a votació, que s’aprova per unanimitat 
dels 9 membres presents dels 11 que composen la Corporació. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

  

 
 
B) ACTIVITAT DE CONTROL 
 
 
 
3.- ALCALDIA-PRESIDÈNCIA.- 
 
3.1.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L'ALCALDIA DEL NÚM. 0040 
AL NÚM. 0092 DE 2018.- 
 
El Ple de la Corporació es dóna per assabentat dels Decrets de l'Alcaldia 
núm. 0040 al núm. 0092 de 2018, dictats per l'Alcaldia-Presidència: Art. 
22.2.a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, i que figuren al Llibre de Decrets. 
 
 
Intervencions: 
 
 
L’alcalde dóna la paraula als grups municipals. 
 
 

- El Sr. Jordi Casas, portaveu del Grup Municipal del PSC, demana pel  
decret d’alcaldia nº45. 

 
L’alcalde contesta que ho consultaran amb l’interventor i donaran una 
resposta.  
 
La Sra. Molner demana que aquest tipus de qüestions es posin de manifest 
a la Comissió informativa, perquè es pugui donar la resposta corresponent.  
 
 

- El Sr. Casas pregunta pel Decret d’alcaldia nº50.  
 
L’alcalde explica que això fa referència a l’Àrea de Territori de la Diputació 
de Barcelona. Al llarg del riu Llobregat i els seus afluents al Cardener i 
l’Anoia faran una via que vorejarà els rius, amb la fi de que la gent pugui 
practicar diferents esports. 
  
Tenen un resum del projecte que el poden fer arribar als grups polítics. 
 
S’articularà un vial al costat del riu Cardener i seria important que aquesta 
via passes per la Coromina per rehabilitar aquella zona. El Cardener no 
finalitza a Cardona, segueix fins Solsona per aquesta raó seria bo que 
s’ampliés el projecte, tot i la dificultat que comporta el canvi de província. 
Ara el projecte esta en fase d’informació pública perquè es puguin fer 
al·legacions si es el cas. És un projecte de milions d’euros. 
 
El Sr. Casas pregunta qui farà el manteniment.  
 



  

  

L’alcalde diu que aquesta qüestió encara no està aclarida.  
 
Recorda el Sr. Hernández que durant l’any 2016 es van afegir al projecte les 
regidores de turisme i patrimoni.  
 
L’alcalde diu que per Cardona aquest projecte no representa cap cost.  
 
 

- El Sr. Casas pregunta pel decret d’alcaldia nº69. Diu que li va sobtar 
que s’hagués de pagar per avançat.  

 
La Sra. Barrera diu que no ho té entès així.  
 
L’alcalde creu que seria una exigència de l’empresa.  
 
Recorda la Sra. Barrera que la policia s’ha hagut d’esperar molt de temps 
però per fi tenen les armilles.  
 
 

- El Sr. Cases diu que en els Decrets d’Alcaldia nº 59, 73 i 91 es diu 
que es donarà compte al Ple i no s’ha donat.  

 
L’alcalde diu que és veritat que es diu que s’ha de donar compte al Ple, que 
s’ha de fer i ha estat un error que s’ha de subsanar.  
 
 

- La Sra. Rosa Ruiz, portaveu del Grup Municipal del PDeCAT pregunta 
pel Decret d’Alcaldia nº 44.  

 
L’alcalde explica que van detectar que una de les empreses del polígon 
havia fet abocaments incontrolats. Ho varen comprovar i van obrir el 
corresponent expedient. També ho van modificar a l’ACA, Medi Ambient i als 
Agents Rurals. Aquesta qüestió segueix el seu tràmit. 
  
Han establert una sèrie de mesures per pal·liar els abocaments de greixos i 
les males olors. 
  
Cal recordar que la llicència ambiental la dóna la Generalitat. S’han posat 
molt durs en aquest sentit. En definitiva era un problema de seva pròpia 
depuradora.  
 
Es van reunir amb l’empresa, també amb l’ACA per aturar el problema. Fa 
anys aquesta mateixa empresa ja va ser sancionada amb una multa de 
1.000 €, no és possible que es pugui repetir la situació, no es pot admetre.  
 
 

- La Sra. Ruiz pregunta pel Decret d’Alcaldia nº72. 
 
La Sra. Barrera recorda que el policia interí cobria la baixa i diferents 
absències. A l’incorporar-se l’agent Felip, ell ha hagut d’abandonar la plaça 



  

  

però vol remarcar que han estat molt contents amb la seva feina.  
 
 

- La Sra. Ruiz pregunta Decret d’Alcaldia nº68.  
 
La Sra. Molner explica que es tracta d’una reclamació patrimonial. Ara 
l’Ajuntament s’ha de defensar. L’ajuntament deriva la responsabilitat a 
l’empresa i l’empresa no ho accepta.  
 
El Sr. Romero, diu que la demandant te raó.  
 
L’alcalde diu que l’empresa no ha respectat els horaris.  
 
 

- La Sra. Ruiz pregunta pel Decret d’Alcaldia nº88.  
 
L’alcalde diu que el Consell Comarcal a través del programa RUBIC presta 
un servei i contracta a persones que compleixen els requisits del programa.  
 
El Sr. Romero diu que hi ha una limitació econòmica. Els Serveis Socials 
tenen una borsa de treball per realitzar contractacions. Una de les 
condicions del programa és que no es poden tornar a contractar aquelles 
persones que ja van ser contractades a l’empresa pel programa RUBIC.  
 
La Sra. Ruiz pregunta per les característiques que han de complir els 
aspirants.  
 
El Sr. Romero explica que han d’estar a l’atur, en borsa de treball i han de 
tenir el vistiplau del Consell Comarcal. Seria similar a un Pla d’Ocupació. 
 
 
 
 
C.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS.- 
 
No s’ha presentat cap assumpte sobrevingut en aquesta sessió. 
 
 
 
 
D.- PRECS, PREGUNTES I INTERPEL·LACIONS .- 
 
L’Alcalde dóna la paraula als Grups Municipals.  
 
 

- Pel Grup Municipal Socialista: 
 

1) El Sr. Jordi Casas, Portaveu del Grup Municipal Socialista, recorda que 
va quedar pendent contestar si l’amortització del crèdit ICO 
comportava pagar interessos.  



  

  

 
La Sra. Molner pensa que no, però que ho confirmarà.  
 
 

2) El Sr. Casas pregunta com està el tema de les obres del C/ Convent.  
 
L’alcalde contesta que és veritat que hi havia un compromís pel 2017. Ara 
ha entrat en vigor la nova Llei de contractes del sector públic i s’ha de tenir 
en compte aquesta nova normativa, tot i això el plec està gairebé enllestit. 
Els terminis son: 20 dies per presentació d’ofertes i 6 mesos d’execució 
d’obres.  
 
La Sra. Molner diu que els plecs s’ha d’adequar a la nova Llei.  
 
El Sr. Hernández afirma que són dels primers Ajuntaments en realitzar un 
concurs obert aplicant la nova Llei de Contractes. No hi ha cap model on es 
puguin emmirallar. També s’ha tingut en compte que no coincidís amb la 
Festa Major.  
 
L’alcalde diu que l’inici d’obres serà durant el mes de juliol.  
 
El Sr. Casas diu que el seu grup desitja que les obres s’iniciïn quan abans 
millor. 
 
 

3) El Sr. Casas demana en quin punt està l’obertura dels allotjaments 
col·lectius protegits.  

 
La Sra. Molner diu que es treballarà perquè en un posterior Ple s’aprovi el 
reglament i es pugui crear el servei. El reglament es va enviar a tots els 
grups polítics perquè en poguessin tenir coneixement. També estan 
treballant en els futurs contractes.  
 
El Sr. Casas demana una data concreta perquè es posin en marxa.  
 
La Sra. Molner diu que no es vol comprometre.  
 
 

4) El Sr. Casas pregunta pel tema ERCROS i en concret per les qüestions 
medi ambientals.  

 
L’alcalde explica que ERCROS va presentar un Pla de Restauració, i que 
l’Ajuntament no hi està d’acord. També es va reunir amb la Generalitat, 
però hi ha prioritats, i estan treballant. S’ha reunit amb ERCROS però no 
han arribat a cap acord. Volen que retiri el runam salí però ERCROS no en 
té la intensió i ja es veurà què hi diu la Generalitat. El mes de juny caduca 
la llicència d’explotació, i la intenció de l’empresa és anar demanant 
pròrrogues. Volen allargar al màxim el que ells diuen “una aturada 
temporal” . 
 



  

  

Anuncia que durant el mes de juny tenen reunió amb la Generalitat, i és 
molt important el seu posicionament. També s’han entrevistat amb el 
Director de Mines per tractar aquest tema. 
 
ERCROS ha de deixar aquell indret en la millor de les condicions, doncs 
afecta també a l’activitat turística. En definitiva, no s’avança en el Pla de 
Restauració i ja es veurà que hi diu la Generalitat.  
 
 

5) El Sr. Casas recorda que l’Ajuntament ha signat un conveni amb la 
Diputació de Barcelona pel qual es cedeix a l’Ajuntament un tram del 
vial que passa per la Coromina i que per tant ara ens correspon fer-
nos càrrec del manteniment. I que hi ha un sotrac passant el pont en 
el qual s’hauria d’actuar.  

 
Diu el Sr. Alcalde que tenen detectat un punt crític a les Colònies Manuelas.  
 
 

6) El Sr. Casas diu que al camí de Comavella es va produir un 
despreniment, i demana com està el tema.  

 
L’alcalde contesta que el mur ha caigut tres vegades. Faran un requeriment 
al propietari i sinó actua ho farà l’Ajuntament de forma subsidiària.  
 
 
 

- Pel Grup Municipal de PDeCAT: 
 
 

1) La Sra. Rosa Ruiz, en representació del Grup Municipal de PDeCAT, 
pregunta qui controla els fanals del poble.  

 
L’alcalde contesta que ho fa la Policia o bé els veïns.  
 
La Sra. Ruiz comenta que les que es troben davant del parc estan en mal 
estat.  
 
El Sr. Ballesteros diu que faran una revisió deixant les voreres netes, 
ubicant els fanals tocant a les façanes i retirant la resta de fanals.  Hi ha 6 
d’ells que s’han de reparar.  
 
El Sr. Alcalde demana que es miri si hi ha algun fanal més en mal estat.  
 
 

2) La Sra. Ruiz pregunta com està el tema del ascensor que porta a 
Serveis Socials. 

 
La Sra. Barrera diu que es va reparar la porta després de molt de temps 
perquè van canviar d’empresa de manteniment. Estan a l’espera de resoldre 
el problema.  



  

  

 
La Sra. Ruiz demana si es prendran altres mesures per evitar el vandalisme.  
 
La Sra. Barrera contesta que s’ubicaran càmeres.  
 
La Sra. Ruiz recorda que en breu la Llei que regula aquesta qüestió 
canviarà.  
 
L’alcalde explica que les quatre càmeres ja estan encarregades i els tràmits 
ja estan fets.  
 
La Sra. Ruiz pregunta si l’Equip de Govern té pensat ubicar càmeres en 
altres indrets del municipi.  
 
L’alcalde explica que voldria substituir les pilones per càmeres, però no tot 
l’equip de govern ho veu igual. Disposen d’un pressupost però ho han 
d’estudiar.  
 
La Sra. Ruiz diu que la nova Llei complica les coses.  
 
La Sra. Obradors, demana que s’ubiqui una càmera a l’entrada del poble.  
 
L’alcalde diu que no creu convenient posar càmeres a tot el poble.  
 
La Sra. Montse, creu que seria bo pel control dels vehicles i per la prevenció 
de robatoris.  
 
Diu el Sr. Alcalde que això és una cosa que l’equip de govern ha de debatre.  
 
El Sr. Ballesteros diu que el vidre de l’ascensor està trencat i no es preveu 
canviar-lo.  
 
 

3) La Sra. Ruiz pregunta com està el tema de la Policia Local.  
 
La Sra. Barrera contesta que el proper dia 9 tindran la segona i última 
reunió per acabar de definir el tema. Ho farà una empresa externa 
especialitzada en aquests temes, el gerent de la qual és el Sr. Jordi Ojeda.  
 
L’alcalde creu que en un mes tindran el treball sobre la taula.  
 
La Sra. Barrera vol dir dues coses al respecte de la Policia Local: en primer 
lloc diu que els vestidors nous ja els tenen fets, i en segon lloc que el 
sergent ja s’ha reincorporat a la feina després de la seva baixa.  
 
 
I no havent-hi altres assumptes que tractar, la Presidència aixecà la sessió 
essent les vint-i-una hores i quaranta-cinc minuts, de la qual s’estén 
aquesta acta que, com a secretari-interventor, per a la seva constància i 
efectes, CERTIFICO. 
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